
PROTOKÓŁ NR 7/2015 

Z OBRAD VII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 15 KWIETNIA 2015 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 
 
 - radni zgodnie z załączona listą obecności  
- sołtysi zgodnie z załączona listą obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
 
Porządek obrad :  
 

1. 1.Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2015-2022 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego fragment wsi Wyjazd i Janaszówek 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew – fragment wsi Jeżówka 
7. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i trybu wydzierżawiania terenu telekomunikacji 
8. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości , rolnego i leśnego 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu Komisji Rewizyjnej 
10. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Sochaczew 
11. Sprawy różne 
12. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
AD. 1 
Obrady VII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński . W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum przy którym 
można obradować i podejmować uchwały . 
 
AD. 2 
Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad VII Sesji  
- porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił przybyłych na sesję 
dzielnicowych o przedstawienie się i udzielenie odpowiedzi na pytania radnych i sołtysów . 
Dzielnicowymi na terenie gminy Sochaczew są : Pan Krzysztof Szpleter i Pan Konrad 
Brodowski 
 
AD. 3 
Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
WPF na lata 2015 -2022  
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W związku z tym , że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały radni przystąpili 
do głosowania  
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/32/2015 w sprawie zmian 
w WPF na lata 2015-2022 
 
AD. 4 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy  
 
- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział  15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/33/2015  w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 
 
AD. 7 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wydzierżawiania terenu telekomunikacji  
 
Pan Krakowiak zapytał czy z tego tytułu są jakieś koszty ? 
Pani Skarbnik wyjaśniła , że koszty są po stronie Telekomunikacji , bo płacą co miesiąc za 
wynajem  
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/34/2015  w sprawie 
sposobu i trybu wydzierżawiania terenu telekomunikacji . 
 
 
AD. 6 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego dla fragmentu wsi Wyjazd i Janaszówek przedstawiła Pani 
Zofia Wachowska  
 
- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 15  radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  VII/35/2015 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla fragmentu wsi Wyjazd i Janaszówek . 



                                                                       -3- 
 
AD. 6  
 
Pani Wachowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Jeżówka . 
 
W związku z tym , że nie było pytań Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o 
wzięcie udziału w głosowaniu 
- za podjęciem uchwały głosowało 15  radnych na 15 obecnych na sesji  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/36/2015 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla fragmentu wsi Jeżówka. 
 
AD. 8 
 
 Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Panią Barbarę Sadowską o przedstawienie 
projektu uchwały w sprawie inkasa podatku  
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/37/2015 w sprawie inkasa 
podatku od nieruchomości , rolnego i leśnego . 
 
AD. 9  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił uchwałę w sprawie 
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych na 15 obecnych na sesji 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/38/2015 w sprawie 
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej .  
 
AD. 10 
 
Protokół z VI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  
 
AD. 11 
 
W sprawach różnych Pan Krakowiak zapytał , czy zostało wysłane pismo do Ministerstwa w 
sprawie obniżenia subwencji oświatowej . 
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Pani Dyrektor GZEAS Bogusława Cieślak wyjaśniła , że takiego pisma jeszcze nie wysłano , 
bo nie ma właściwie podstaw do wysłania tego pisma , ale po spotkaniach z Dyrektorami 
szkół będzie próbować coś mądrego napisać , aby te zabrane pieniążki nam zwrócono . 
 
AD. 12 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński zakończył obrady VII Sesji Rady 
Gminy Sochaczew. 
 
 
Protokółował  
Paweł Rogala  
 
   
 
 
 


